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Granollers 

Coijflicte Palou: Pel bon camí 

/ 

El dijous, dia 21, la Sala de Per-manents de l'Ajuntament de Grano-llers va ser de nou escenari d'una reunió que tenia en l'ordre del dia el tema del pagament de l'impost sobre solars sense edificar. La novetat d'aquesta trobada con-sistia en que per primera vegada els pagesos afectats s'entrevistaven de manera directa amb representants del municipi. Cal recordar que fins ara les negociacions les portava l'As-sociació de Veïns de Sant Julià de Palou la qual va signar -el propassat 27 de setembre- els principis d'acord amb l'Ajuntament. Precisament aquets acords i el seu desenvolupa-ment eren l'objectiu de la reunió. Després de tres hores de llargues discusions -enmarcades, peró, en un clima de distensió i cordialitat- els participants varen arribar a una ente-sa que sembla posarà fí al polèmic conflicte de Palou. Pel que fa als pagesos cal dir que pagaran els rebuts pendents de paga-ment corresponents als anys 79 i 80 a excepció d'alguns casos especials que s'hauran de revisar. En contraparti-da, el Consistori es va comprometre, mitjançant la celebració d'un Ple, a" establir la normativa que regularà en el futur el pagament de l'impost. Una regulació que els pagessos volen que es faci d'acord amb el rendiment que donen els terrenys. D'altra ban-da, s'anuncia que a partir de 1983 hi haurà zones de Palou que quedaran excloses del pagament de l'impost sobre solars. 
De tots els problemes que vagin sorgint s'en encarregarà la Comis-sió Mixta Pagesos-Ajuntament. Fel Consistori la formaran l'alcalde, Ra-fael Ballús, Oscar Pelayo i Anna M.^ Palé i pels pagesos, entre altres, Jau-me Armadans, Jaume Catafal, Josep José i Isidre Tintó. 

OK al carrer València 
A darreres hores del propassat di-jous, dia 21, va quedar obert de nou 

el carrer València, a Granollers, des-prés de quasi un mes d'estar tancat degut a les obres de millora i repavi-mentació que ha experimentat. Amb l'arrenjament d'aquest carrer, que esdevé una via de gran importància per a la descongestació del tràfac a la nostra ciutat, l'accés a Roger de Flor, barri Congost, carretera de Caldes i a la veina Canovelles recu-pera agilitat. 

Cardedeu 

Pujol vingué a Cardedeu 
El passat dia 19 va visitar la nostra vila el President de La Generalitat de Catalunya Jordi Pujol. El presi-dent va arribar a dos quarts de deu del matí a la Plaça de Sant Joan, on l'esperaven davant de l'Ajuntament els consellers, representació de les societats de la vila i moha gent, que encara que era un dia feiner, van vo-ler veure i saludar el president de Catalunya. La recepció es va fer a la sala de les columnes, on l'alcalde, se-nyor Ramon Comas, va fer una glosa històrica de Cardedeu. També hi parlaren la senyora Roser Manté, re-gidora d'ensenyament, i s'entregà una reproducció d'un pot de l'antiga farmàcia Balbey. Al peu, el presi-dent visità el local de Convergència a la plaça de l'església, i després em-prengué el trajecte que el va portar fins a l'antic seminari Dominicà, on es va inaugurar el Nou Institut de BUP i COU, que en la seva primera fase, i en la planta baixa, tindran ca-buda més de 800 alumnes. Després d'un breu parlament del senyor Co-mas, el President Pujol va entregar la Creu de terme a la senyora Mercè Barjau, directora que ha sigut de l'Institut des de la seva inauguració a Cardedeu l'any 1968. Després, el President de Catalunya va fer una detinguda visita a l'edifici inaugurat, remarcant la seva satisfacció per la culminació d'aquesta obra que hono-ra, va dir, l'esperit de fer feina de la gent de casa nostra. El poble de Car-dedeu i molts visitants que van arri-bar a la vila per assistir a aquest acte, van poder admirar l'enorme envergadura de les obres per a posar en marxa aquest complexe d'ensen-yament del Vallès Oriental. 

Cal dir que les notes negatives van fer remarcar molts cardedeuerics I foren les de la vinguda del Presideni Pujol en un dia feiner, que va privai que molts cardedeuencs el poguessin veure, i la no assistència dels reg-dors de l'Entesa d'Esquerres, Topo-sició de l ' e ^ i p de govern de l'ajun-l tament de Cardedeu. 

Mollet 
Diferencias entre I el Ayuntamiento y las empreses 
El pasado lunes la comisión conjucla I del Ayuntamiento, empresàries y sindicatos celebraron una nueva reu-nión, con el objeto de tratar de las adjudicaciones de obras a empresas' locales, dentro de la campana contra el paro. Como se recordarà por anteriores in-formaciones, el Ayuntamiento de Mollet piensa acometer distintas rea-lizaciones municipales, disponiendol ya para ello del oportuno crédito, I La creación de la mencionada comi-1 sión tripartida responde, por un lado al deseo de la Corporación de adju-dicar estàs obras a empresas locales I que, por otro lado, deberían contra-tar a un número determinado de pa-rados de nuestra localidad. Precisa-mente, en ese punto, es en dondedl pasado lunes se rompieron las nego-1 ciaciones. La primera intención delí Ayuntamiento era de que las men-| cionadas empresas locales contrata-l ran. el cincuenta por ciento de sii I plantilla entre los trabaj adores eii| paro, pretensión que al parecer no aceptan los empresarios. Esta misma semana ha sido convoca-da ya otra reunión, para decidir sisè contrata a empresas de fuera, o por el contrario se aborda la posibilidad I de crear una empresa municipal que I pueda contratar a todos los trabaja-j dores parados. 

Les alcaldesses de Mollet, La Garriga i Paretsl viatgen a Xipre| 
L'alcaldesa de Mollet del VailÈs, Anna Bosch i Pareras, viatjara «i proper 30 d'octubre a Xipre,per^l sistu- a la «Trobada Internacional ae I Dones en la política dels paisos^ i 
diterranis», que ha organitzat la fM deració de Ciutats Unides Dburn 
pa, organisme dependent de les n j dons Unides. 

L'Actualitat Comarcal, 29/10/1982, p. 10 / Col·lecció de premsa i butlletins / Arxiu Municipal de Granollers


